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Beantwoording schriftelijke vragen van de fractie van Forza! 
Haarlemmermeer over de situatie op het Raadhuisplein in Hoofddorp

Verzenddatum

1 5 APR. 2025

Geachte heer, mevrouw,

Op 18 maart 2025 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van Forza! Haarlemmermeer 
over de situatie op het Raadhuisplein in Hoofddorp.
Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
Waarom is de toegezegde bouwafscheiding nog steeds niet gerealiseerd?

Antwoord:
De huidige afscheiding wordt vervangen na afronding van de werkzaamheden van de 
nutspartijen. Doordat de werkzaamheden van de nutspartijen zijn vertraagd, duurt de plaatsing 
van de nieuwe afscheiding langer.

Vraag 2
Kan het college bevestigen dat wethouder Nobel deze toezegging heeft gedaan?

Antwoord:
Ja, dat kunnen wij bevestigen. Voormalig wethouder Nobel heeft tijdens de 
informatiebijeenkomst op 5 juni 2024 toegezegd dat de bestaande bouwhekken worden 
vervangen door een andere bij voorkeur groene bouwafscheiding langs de looproute op het 
Raadhuisplein.

Vraag 3
Op welke termijn gaat het college de bouwafscheiding alsnog realiseren?
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Antwoord:
Nadat de werkzaamheden van nutsbedrijven zijn afgerond. Deze duren langer dan vooraf is 
gepland. De realisatie van de bouwafscheiding zal naar verwachting op uiterlijk 20 juni 2025 
afgerond zijn rekening houdend met participatie/afstemming met de belangrijke betrokken 
partijen.

Vraag 4
Erkent het college dat de huidige situatie - met omgevallen en scheefstaande hekken, bergen 
steen, waterplassen en zandhopen - onacceptabel is voor zowel ondernemers als bezoekers?

Antwoord:
Wij erkennen dat er tijdelijk rommelige situaties rondom de werkzaamheden op het 
Raadhuisplein zijn ontstaan. Ons college betreurt dit.

Vraag 5
Is het college zich ervan bewust dat de chaotische situatie leidt tot verkeersonveilige situaties, 
onder andere voor expeditieverkeer, fietsers en voetgangers?

Antwoord:
We constateren dat er ondanks gemaakte afspraken inderdaad sprake is van overlast en in 
sommige gevallen tijdelijk verkeersonveiligheid door vrachtbewegingen. Daar is door ons op 
geacteerd. Er is aanvullend een toezichthouder ingezet die meerdere keren per week het 
werkterrein controleert. Daarnaast wordt er direct opgetreden bij het blokkeren van looproutes 
voor gehandicapten en andere veiligheidsissues. Deze ervaring heeft ervoor gezorgd dat wij 
behoeften hebben aan meer publiek- en privaatrechtelijke kaders voor werkzaamheden door 
derden in de openbare ruimte. Wij hebben dit in onderzoek.

Vraag 6
Waarom is de bouwplaats van SEM aan de andere zijde van het Raadhuisplein wél perfect 
georganiseerd en kan dit niet als voorbeeld dienen voor de situatie rondom het Raadhuis?

Antwoord:
Dat is in de eerste plaats het gevolg van afspraken die onze gemeente heeft gemaakt met deze 
partij en waar deze partij ook inhoud aan heeft gegeven. Het is in de tweede plaats het gevolg 
van de afronding van de werkzaamheden van nutsbedrijven aan die zijde van het 
Raadshuisplein. Dat is helaas aan de andere zijde nog niet het geval. Nu de aannemer van het 
nieuwe gemeentehuis bekend is, kunnen daarover afspraken worden gemaakt.

Vraag 7
Kan het college garanderen dat ondernemers hun terrassen deze zomer zonder overlast en 
uitzicht op een bouwput kunnen exploiteren?

Antwoord:
De ondernemers kunnen wel hun terrassen plaatsen en exploiteren. Gezien de 
bouwwerkzaamheden voor SEM, TROM, Concourslaan en het gemeentehuis die nodig zijn voor 
de gemeentelijke ambities met het Stadscentrum Hoofddorp zullen er bouwactiviteiten 
zichtbaar zijn. Wij zullen ons inzetten om de effecten van de overlast zoveel als mogelijk te 
beperken en in gesprek blijven met de ondernemers.
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Vraag 8
Welke concrete stappen gaat het college op zeer korte termijn nemen om de situatie te 
verbeteren ?

Antwoord:
Zie ook het antwoord op vraag 3. Daarnaast zetten wij in op toezicht op de werkzaamheden van 
de nutsbedrijven en het rechtzetten van de bestaande bouwhekken. Veiligheidsissues en het 
behouden van gehandicaptenroutes krijgen extra aandacht.
Er wordt gewerkt aan een tijdelijk inrichtingsplan van het Raadhuisplein gedurende de 
bouwwerkzaamheden rondom het plein. Daarvoor wordt gekeken naar het verbeteren van de 
sfeer van het plein. Er wordt een integraal plan gemaakt voor de groene bouwafscheiding in 
combinatie met verlichting, bankjes, sfeerborden, overige sfeerverhogende elementen en 
bewegwijzering. Het plan voor de tijdelijke inrichting wordt afgestemd met ondernemers aan 
het Raadhuisplein.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van de gem 
de secretaris.

lees Vermeer


